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El conseller de Promoció Econòmica i Administració Insular, José Manuel Alcaraz, que és a la
vegada el conseller encarregat de la Mola, es va reunir ahir a la tarda amb representants de
l'Associació de Veïns d'aquesta localitat per escoltar les seves reclamacions i informar-los de
les actuacions que està duent a terme el Consell de Formentera en aquesta zona de l'illa. A la
reunió varen assistir també la consellera de Mobilitat i Gestió Ambiental, Verónica Castelló, i el
conseller de Territori i Infraestructures, Javier Serra, ja que la majoria de les reclamacions dels
vesins estaven relacionades amb aquestes àrees.

  

Entre altres coses, Alcaraz va informar els vesins que en breu començaran els treballs de
restauració de la finca de Ca ses Ferreres, unes labors per a les quals hi ha aprovats 600.000
euros dels fons europeus Next Generation. El conseller ha recordat que aquesta finca es
convertirà en un observatori astronòmic, a més de dedicar-se a l'experimentació agrària.
També ha insistit que qualsevol ús que se li doni a aquesta casa “estarà consensuat amb els
vesins de la Mola”.

  

Els consellers varen explicar també als veïns que ja s'estava treballant des de la institució
insular per a posar en marxa el servei de menjador escolar en el col·legi de la localitat per al
present curs.

  

Una altra de les reclamacions dels vesins es referia a la falta de neteja tant al poble com dels
camins, cosa que els representants de l'equip de Govern es varen comprometre a solucionar
amb l'entrada en funcionament de la nova contracta de fems.

  

Quant a la cobertura telefònica, una altra de les reclamacions històriques dels vesins de la
Mola, des del Consell se'ls va informar que ja s'havien produït reunions amb les empreses
operadores, que compten amb un informe de les fallades localitzades a l'illa i que continuen
treballant per realitzar les millores necessàries. Unes millores que a vegades necessiten la
instal·lació d'antenes en ubicacions òptimes, cosa que no és possible aconseguir fins avui en
punts com Cala Saona o ses Illetes.

  

Finalment, José Manuel Alcaraz es va comprometre a tenir una relació constant amb els vesins
per fer arribar a la resta de consellers qualsevol queixa que li traslladin.
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